
Protokół Nr 42/22 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 19 stycznia 2022 roku 

W posiedzeniu zdalnym udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4. JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

Andrzeja Maracha - Starosty Sępoleńskiego 

Małgorzaty Masiłkin -Skarbnika Powiatu 

Lidii Sokulskiej -Tłok - Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury... 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 13.35. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Ustalenie planu pracy komisji na 2022 r . 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów za 2021 r. 

3. Zaopiniowanie pozostałych uchwał na sesję: 

a. wyodrębnienia z budżetu powiatu sępoleńskiego środków na 

dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczyciela, 

b. uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2022 rok., 

c. uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Sprawy wniesione. 

5. Zakończenie 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 1. 
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Przewodniczący Komisji poinformował, że plan pracy został przesłany do radnych 

droga emailową. Dodał dwa punkty do planu pracy w miesiącu lutym: " Analiza 

kompleksu budynków przy Alei 600 lecia w Więcborku. Inwentaryzacja i potencjał 

pod kątem przygotowania dokumentacji w zakresie adaptacji , przebudowy na 

potrzeby jednostek powiatowych związanych z działalnością społeczną oraz na rzecz 

osób niepełnosprawnych. Natomiast w maju Informacja Starosty Sępoleńskiego w 

zakresie przyznanych środków z "Nowej perspektywy unijnej na lata 2021-2027" na 

powiat sępoleński. 

Radna I. Sikorska zaproponowała aby wykreślić z propozycji planu termin majowy. 

Wszyscy członkowie przystali na te sugestie. 

Ad. 2. 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że sprawozdanie z prac zostało przesłane na 

email. Nikt z członków nie wniósł uwag. 

Ad. 3. a 

Lidia Sokulska -Tłok Dyrektor Wydziału Edukacji przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyodrębnienia z budżetu powiatu sępoleńskiego środków na 

dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczyciela. 

Radna B. Bury zapytała o wysokość dofinansowania do 0,8 %. 

Lidia Sokulska -Tłok Dyrektor Wydziału Edukacji wskaźnik jest dookreślony, nie 

ma możliwości jego zmniejszana. 

Przewodniczący Komisji Budżetu zapytał, czy kwota na dokształcanie 

wykorzystywana jest w 100%. 

Lidia Sokulska -Tłok Dyrektor Wydziału Edukacji odpowiedziała, że środki nigdy 

nie są wykorzystane w całości i wracają do szkół. A 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 3. b 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy zwiększone koszty obsługi długu 

spowodowane są inflacją. 
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Pani Skarbnik wzrost stóp procentowych i inflacja ma wpływ na wysokość stóp 

procentowych. Wzrost podyktowany jest wzrostem WIBOR, od listopada były trzy 

podwyżki stóp procentowych. Powiat dokonał już spłat trzech rat kredytu. 

Radna B. Bury odniosła się zmian w planie wydatków - opłaty za pomiary 

elektryczne i rewizję windy, nie jest to spójne. 

M. Masiłkin wyjaśniła, że są to dwa odrębne urządzenia. Pierwsze w budynku przy 

Kościuszki a w innym rozdziale ujęty jest podjazd dźwigowy w budynku Starostwa. 

Zmiany podyktowane są zmianą klasyfikacji budżetowej. 

Wicestarosta A. Marach dodał, że winda krzesełkowa znajduje się od piwnicy do 

parteru. 

Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie. 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Członkowie Komisji projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie. 

Ad. 4. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 5. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisii o 14.04. 

Ad. 3 c. 
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